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Beantwoording feitelijke vragen van de fractie 
van CDA en GL inzake motie ID618 over 
jeugdparticipatie (iBabs 1773)

In juli 2021 is er een motie aangenomen door de raad over de kansen van een 
jongerenraad en of kindervragenuur1. In deze motie is opgenomen dat in 
december 2021 de voortgang op deze motie gerapporteerd zou zijn. Toch staat 
de huidige uitvoering op “de motie is in uitvoering”. Ook is er opgenomen in het 
coalitieakkoord dat het college “het college doet een voorstel om jongeren in de 
breedte meer te betrekken bij het plan- en besluitvormingsproces”. Daarom 
stellen de fracties CDA en GroenLinks de volgende vragen. 

Vraag 1 
Wat is de huidige stand van zaken rondom de plannen van het college voor 
het betrekken van jongeren bij plan en besluitvormingsprocessen. 

Antwoord 
Het college zal met en via onze (deels nieuwe) maatschappelijke partners, 
met ook nieuwe vormen zoals een online platform, in gesprek gaan met 
jongeren. Met deze activiteiten, ook gericht op jongerenparticipatie bij beleid, 
wordt invulling gegeven aan de motie over kindervragenuur en 
jongerenparticipatie (ID618). Voor een toelichting wordt verwezen naar 
raadsbrief 3024 informeren participatie en vaststellen participatieleidraad van 
22 november 2022 en bijlage 1 Vaart maken met participatie.

Vraag 2
Is het college inmiddels in staat aan te reageren op de motie van D66 of een 
jongerenraad en of een kindervragenuur geschikte instrumenten zijn om 
kinderen en jongeren in Leidschendam-Voorburg te betrekken? Zo nee, 
waarom niet? 

Antwoord
Het doel is om een zo divers mogelijke groep jongeren te betrekken. Het 
college gaat komend jaar met en via onze (deels nieuwe) maatschappelijke 
partners in gesprek met jongeren. Onder andere door online sessies te 
organiseren, met enquêtes en stellingen te werken en beperkt tijd te vragen. 

1 https://lv.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/67da2c7c-9bfd-4aed-aeb4-
7e3f9a441e8a?documentId=420e679c-813f-4023-aea1-02adb0586668
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De verwachting is dat zo een groeiende groep jongeren ontstaat, die graag 
betrokken is. Hiermee zou een informele vorm van een jongerenraad kunnen 
ontstaan die per onderwerp en eventueel per wijk van samenstelling wisselt.

Vraag 3
In het coalitieakkoord staat ook dat “De gemeente ontwikkelt een programma 
waarbij alle scholen op bezoek kunnen komen bij de gemeenteraad en leren 
over democratie en besluitvorming”

Hoe ver is het college met de uitwerking van deze plannen? 

Antwoord
In 2023 gaat de gemeente met de schoolbesturen in gesprek over het 
ontwikkelen van een educatieprogramma over democratie. Zij zijn een 
belangrijke partner in dit programma, omdat zij zelf gaan over de invulling van 
het onderwijs. 


